
Schůze HV SRPŠ 3. 10. 2023 
 

1. Představení programu paní předsedkyní. 

2. Představení toho, co se podařilo udělat v uplynulém roce – zejména zasíťování venkovního 

atria, vytvoření akustických studií pro atrium a aulu, pořízení stromu do atria, architektonická 

studie na přístavbu budoucí jídelny, horolezecká stěna (zcela financována školou). 

3. Představení návrhu rozpočtu na tento školní rok. Paní předsedkyně navrhuje zvýšit příspěvek 

na studenta z 1300 Kč na 1500 Kč – návrh rozpočtu počítá již s touto částkou. Částky na 

výdajové straně jsou upraveny dle loňského čerpání rozpočtu. K diskuzi je částka na pořízení 

a opravy sportovního vybavení, která byla oproti loňskému roku značně ponížena.  

Následuje diskuze. 

4. Hlasování: 

Souhlas s navýšením příspěvku na 1500 Kč: pro: všichni (14) 

proti: 0 

zdrželi se: 0 

 

Souhlas s návrhem rozpočtu na tento školní rok: pro: všichni (14) 

proti: 0 

zdrželi se: 0 

 

5. Informace paní ředitelky  - snaha o zlepšení doručování zpráv mezi rodiči a školou přechodem 

z posílání e-mailů (které čím dál častěji padají do spamů) na zasílání zpráv přes Bakaláře.  

 

6. Diskuse 

 

7. Termín dalšího setkání HV SRPŠ dne 15. 11. 2023 

 

 

Zapsal: J. K. 

 


